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2015Z11975 

Vragen van de leden Albert de Vries en Groot (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Financiën en aan de ministers van Economische Zaken en 
van Infrastructuur en Milieu over het bericht «Havens verliezen hun 
belastingvrijstelling» (ingezonden 22 juni 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Havens verliezen hun belastingvrijstelling»?1 

Vraag 2
Klopt het dat het geschil tussen Nederland en de Europese Commissie inzake 
de fiscale behandeling van zeehavens een nieuwe fase is ingegaan? Zo ja, 
kunt u dit toelichten? 

Vraag 3
Is het waar dat de Europese Commissie Nederland een ultimatum heeft 
gesteld voor het schrappen van de vrijstelling van vennootschapsbelasting 
voor de zeehavenbedrijven? 

Vraag 4
Wat kunt u de Kamer meedelen aangaande de inhoud en het verloop van die 
gesprekken die u hierover voert met de Europese Commissie? 

Vraag 5
Op welke wijze treedt de Europese Commissie op tegen het bieden van 
(indirecte) staatssteun aan zeehavens door België, Frankrijk en Duitsland? 
Geldt ook voor die landen dat alle vormen van staatssteun uiterlijk op 
1 januari 2017 gestopt moeten zijn? Op welke wijze wordt dan omgegaan met 
in het verleden door de staat gerealiseerde infrastructuur, waarvan havens 
nog na 2017 profiteren? 

Vraag 6
Zijn er alternatieven voor Nederland om een gelijk speelveld te bewerkstelli-
gen indien de vrijstelling op de vennootschapsbelasting toch zal moeten 
worden geschrapt; ofwel: op welke andere wijze kan de regering de zeeha-
vens tegemoet komen?

1 Nieuwsblad Transport, 17 juni 2015.
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